



ព័ត៌មានទូទៅអំពីការប្រឡង PSSA

តើសាលាណាខ្លះដែលត្រូវចូលរួម?

សាលារបស់ក្រសួងអប់រំ និងសាលាធានី ទាំងអស់ ចូលរួមក្នុងការវាយតម្លៃទាំងនេះ។ សាលាដែលមិនមែនជាសាលារដ្ឋក៏អាចចូលរួម តាមការស្នើគ្រិតបានដែរ។

តើសិស្សណាខ្លះដែលត្រូវចូលរួមក្នុងការប្រឡង?

លើកលែងតែសិស្សមួយចំនួនតូច ដែលត្រូវតាមលក្ខណៈវិនិច្ឆ័យណាមួយ សម្រាប់ការចូលរួមក្នុងការវាយតម្លៃតាមវិធីផ្សេងទៀត សិស្សទាំងអស់ដែលគេ តម្រូវឲ្យចូលរួមក្នុងការវាយតម្លៃ មានដូចតទៅ៖
អក្សរសិល្ប៍អង់គ្លេស និងគណិតវិទ្យា-ថ្នាក់ទី ៣ ៤ ៥ ៦ ៧ និងថ្នាក់ទី ៨ ចំណេះ វិទ្យាសាស្ត្រ - ថ្នាក់ទី ៤ និងទី៨

តើអ្នកណា ជាអ្នកសម្រេចថាតើការប្រឡងណាខ្លះដែលត្រូវធ្វើ?

ក្រុមបញ្ជីនៃសិស្សដែលមានការអប់រំ មកពីគ្រប់ជាន់ថ្នាក់ទាំងអស់ នៅក្នុងរដ្ឋឌីសត្រីស៊ីលវេញ៉ា ជាអ្នកជ្រើសរើសចំណេះដឹងនៃមុខវិជ្ជា ដែលត្រូវយកមកធ្វើការវាយតម្លៃ។ ក្រុមទាំងនេះមានរួមទាំង គ្រូបង្រៀន អ្នកមើលខុសត្រូវ នាយកនៃកម្មវិធីសិក្សា និងអ្នកឯកទេសផ្នែក មហាវិទ្យាល័យ។ ពួកគេក៏ធ្វើការ ពិនិត្យផ្ទៀងផ្ទាត់ កែ សម្រួល និងឯកភាពនូវរាល់វិញ្ញាសាសម្រាប់យកមកធ្វើការប្រឡង។

តើអ្នកណាជាអ្នកចាត់ចែងលើការប្រឡង?

សាលានីមួយៗជ្រើសរើសអ្នកដែលចាត់ចែងលើការវាយតម្លៃ។ ភាគច្រើន អ្នកទាំងនោះ គឺជាគ្រូនៅក្នុងអាគាររបស់សិស្ស។

តើលទ្ធផលត្រូវរាយការណ៍ដោយរបៀបណា?

គេនឹងធ្វើច្បាប់ចម្លងនៃសេចក្តីរាយការណ៍អំពីការវាយតម្លៃពីរបៀប របស់សិស្សម្នាក់ៗទៅ សាលា និងក្រសួង ទាំងអស់ដែលចូលរួម ដើម្បីចែកជូនដល់មាតាបិតា គ្រូ បង្រៀន អ្នកផ្តល់ឱវាទ និង/ឬ នាយកសាលា។ រដ្ឋនឹងមិនទទួលសេចក្តីរាយ ការណ៍ណាដែលមានឈ្មោះសិស្សទេ។
សេចក្តីរាយការណ៍ទៅតាមសាលា នឹងប្រើសម្រាប់ កម្មវិធីសិក្សា និង ការរៀបចំ គម្រោងផែនការ។ ក្រសួងអប់រំ និងសាលាធានីអាចចុះផ្សាយពីលទ្ធផលនៃការ ប្រឡង PSSA សម្រាប់សាលានីមួយៗ។ រដ្ឋក៏អាចបញ្ជូន ទិន្នន័យនៃការវាយ តម្លៃរបស់សាលានីមួយៗដែរ។

តើមាតាបិតាអាចមើលវិញ្ញាសានៃការប្រឡងបានឬទេ?

អាចមើលបាន ក្រោយស្ថានភាពមួយ។ គេតម្រូវឲ្យសាលាមានច្បាប់ ដើម្បីធ្វើ យ៉ាងណាឲ្យមាតាបិតា ឬអាណាព្យាបាល អាចពិនិត្យមើលវិញ្ញាសានៃការប្រឡង របស់រដ្ឋ

ក្រសួងអប់រំនៃរដ្ឋឌីសត្រីស៊ីលវេញ៉ា
កូនសៀវភៅសម្រាប់អ្នកចាត់ចែងការវាយតម្លៃ
២០២៤

នៅក្នុងសាលា ក្នុងម៉ោងដែលងាយស្រួលសម្រាប់មាតាបិតា ឬអាណា ព្យាបាល តាំងពីពេលដែលគេបានទទួលឯកសារនៃការប្រឡង រហូត ដល់ពេលប្រឡងសម្រាប់អ្នកខកខានមិនបានប្រឡង ដើម្បីសម្រេចថា តើការប្រឡងរបស់រដ្ឋមានបញ្ហាចំពោះពេលវេលាដល់ជំនឿសាសនារបស់ពួកគេ ឬអត់។ នេះគឺជាមូលហេតុតែមួយគត់ដែលគេអនុញ្ញាតឱ្យនៅក្រោមបទ បញ្ជានេះ។

ត្រូវចុះហត្ថលេខាលើកិច្ចសន្យាការសម្ងាត់ ហើយមិនអនុញ្ញាត ឲ្យយក ច្បាប់ចម្លងនៃវិញ្ញាសា ឬការកត់ត្រាអំពីវិញ្ញាសា ចេញពីសាលា បានឡើយ។ បើក្រោយពីបានពិនិត្យមើលវិញ្ញាសារួចហើយ មាតាបិតា ឬអាណាព្យាបាល គិតថាវិញ្ញាសានោះមានបញ្ហាចំពោះពេលវេលាដល់ជំនឿ សាសនារបស់ពួកគាត់ ហើយមិនចង់ឲ្យកូនចូលរួមក្នុងការប្រឡង គេ មិនអាចបដិសេធ សិទ្ធិរបស់មាតាបិតា ឬអាណាព្យាបាល តាមការសរ សេរស្នើសុំទៅ អគ្គនាយកក្រសួងអប់រំ ឬអគ្គនាយកសាលាធានី ឬនាយក AVTS ដែលជាប់ពាក់ព័ន្ធបានទេ។ មាតាបិតា ឬអាណា ព្យាបាល ត្រូវទាក់ទងទៅសាលារបស់កូនដើម្បីរៀបចំការពិនិត្យមើល វិញ្ញាសា។

រាយការណ៍អំពីការប្រឡងដែលខុសប្រក្រតី?

មាតាបិតា/អាណាព្យាបាលណាដែលជឿថាមានការប្រឡងដែលខុស ប្រក្រតី អាចផ្ញើអ៊ីមែលទៅ ra-edirregularities@pa.gov ទូរស័ព្ទទៅ លេខ ៨៤៤-៤១៨-១៦៥១ ដើម្បីរាយការណ៍ពីឧបត្តិហេតុនោះ។

ព័ត៌មានអំពីការប្រឡង អក្សរសិល្ប៍អង់គ្លេស (ថ្នាក់ទី៣ ដល់ ថ្នាក់ទី៨)

តើការប្រឡងនេះ ត្រូវចំណាយពេលប៉ុន្មាន?

ការប្រឡងអក្សរសិល្ប៍អង់គ្លេស ត្រូវចំណាយពេលប្រហែលបីទៅបួន ម៉ោង ទើបធ្វើរួច។ ក្រសួងអប់រំរបស់លោកអ្នកគួរផ្តល់ដំណឹងដល់ លោកអ្នកអំពី កាលវិភាគនៃការប្រឡង។

តើការប្រឡងនេះ មានអ្វីខ្លះ?

សិស្សម្នាក់ៗត្រូវបំពេញបីផ្នែកនៃសំណួរទាំងអស់ សម្រាប់ការប្រឡង អក្សរសិល្ប៍អង់គ្លេស។ ផ្នែកខ្លះដូចគ្នា សម្រាប់សិស្សទាំងអស់ ហើយ ផ្នែកខ្លះទៀតមានសំណួរខុសគ្នា។

តើការប្រឡងមានសំណួរប្រភេទណាខ្លះ?

សិស្សត្រូវឆ្លើយទៅនឹង ចម្លើយសម្រាប់ជ្រើសរើស (multiple-choice) ការជ្រើសរើសចម្លើយដោយផ្អែកលើភស្តុតាង (evidence-based

ការបម្រើអតិថិជនរបស់ DRG ១-៨០០-៤៥១-៧៨៤៩
pacustomerservice@datarecognitioncorp.com
pa.drctdirect.com

សំណួរសម្រាប់ ចម្លើយតាមគំនិតរបស់ខ្លួន តម្រូវឲ្យសិស្សសរសេរនូវចម្លើយរបស់ខ្លួន។ នេះរួមទាំង ការសរសេរអត្ថបទ ចម្លើយខ្លីៗ (ថ្នាក់ទី៣) ឬ ការវិភាគវែកញែកអត្ថបទ (ថ្នាក់ទី៤ ដល់ ទី៨)។ ការសរសេរអត្ថបទ តម្រូវឲ្យសិស្សសរសេរចម្លើយខ្លី ដើម្បីគាំទ្រដល់ចម្លើយរបស់ខ្លួន។ សម្រាប់សំណួរដែលវិភាគតាមគំនិតផ្ទាល់ខ្លួន សិស្សត្រូវវិភាគអត្ថបទ ហើយលើកយកភស្តុតាងនៅក្នុងអត្ថបទនោះមកសរសេរ

តើគេឲ្យពិន្ទុ ការសរសេរចម្លើយតាមគំនិតរបស់ខ្លួន របៀបណា?

ការសរសេរចម្លើយតាមគំនិតរបស់ខ្លួនសម្រាប់ អក្សរសិល្ប៍អង់គ្លេស ឲ្យពិន្ទុដោយអ្នកវាយតម្លៃដែលមានការហ្វឹកហ្វឺន ហើយឲ្យពិន្ទុតាមប្រព័ន្ធពិន្ទុដែលបានកំណត់ទុកជាមុន។ សម្រាប់ចម្លើយខ្លីៗ ពិន្ទុគឺយោងទៅលើអត្ថន័យតែប៉ុណ្ណោះ។ អក្ខរាវិរុទ្ធ ឬការប្រើវចនាសម្ព័ន្ធ មិនរាប់បញ្ចូលក្នុងការឲ្យពិន្ទុទេ។ ការឲ្យពិន្ទុចំពោះការឆ្លើយសំណួរតាមការវិភាគវែកញែកអត្ថបទ គឺយោងទៅលើ ប្រធានបទ និង ការប៉ិនប្រសប់នៃការសរសេរ។

តើការប្រឡងអក្សរសិល្ប៍អង់គ្លេសមានអ្វីខ្លះ?

ការប្រឡង អក្សរសិល្ប៍អង់គ្លេស គឺសំដៅទៅលើសេចក្តីវាយការណ៍ធំៗប្រាំមួយប្រភេទ និងអត្ថបទពីរប្រភេទ។ សិស្សឆ្លើយសំណួរនៃចម្លើយសម្រាប់ជ្រើសរើសនីមួយៗ ដែលវាយតម្លៃផ្នែកភាសា។ ជាបន្ថែមទៀត សិស្សានុសិស្សអានអត្ថបទជាច្រើន អត្ថបទអក្សរសិល្ប៍ និង ប្រភេទនៃព័ត៌មានផ្សេងៗ រួចហើយឆ្លើយទៅនឹងសំណួរ អំពីអត្ថបទទាំងនោះ ដែលអាចបង្ហាញពី ការយល់ដឹង និងការប៉ិនប្រសប់នៃការអាន ការវិភាគ និងការបកស្រាយ នៃអត្ថបទទាំងនោះរបស់ពួកគេ។

ព័ត៌មានអំពីការប្រឡងគណិតវិទ្យា (ថ្នាក់ ទី៣ ដល់ ទី៨)

តើការប្រឡងត្រូវចំណាយពេលយូរប៉ុណ្ណា?

ការប្រឡងគណិតវិទ្យា ត្រូវចំណាយពេលប្រហែលបីទៅបួនម៉ោង ទើបធ្វើរួច។ ក្រសួងអប់រំរបស់លោកអ្នកគួរផ្តល់ដំណឹងដល់លោកអ្នកអំពី កាលវិភាគសម្រាប់ការប្រឡង។

តើការប្រឡងមានអ្វីខ្លះ?

សិស្សម្នាក់ៗបំពេញសំណួរពីពួក សម្រាប់ការប្រឡងគណិតវិទ្យា។ ជំពូកខ្លះនៃការវាយតម្លៃ គឺដូចគ្នាសម្រាប់សិស្សទាំងអស់ ហើយខ្លះទៀតមានសំណួរខុសៗគ្នា។

តើការប្រឡងនេះមានសំណួរប្រភេទណាខ្លះ?

សិស្សត្រូវឆ្លើយនឹងសំណួរពីរប្រភេទ៖ ចម្លើយសម្រាប់ជ្រើសរើស និងចម្លើយតាមគំនិតរបស់ខ្លួន។ នៅក្នុងសំណួរដែលមានចម្លើយសម្រាប់ជ្រើសរើស ចម្លើយដែលត្រូវ គឺត្រូវជ្រើសរើសពីចម្លើយបួនដែលគេដាក់ឱ្យជ្រើសរើស ចំណែកចម្លើយតាមការសរសេរចម្លើយតាមគំនិតរបស់ខ្លួនវិញ តម្រូវឱ្យសិស្សសរសេរចម្លើយរបស់ខ្លួនផ្ទាល់។ ចម្លើយតាមគំនិតរបស់ខ្លួន ជាទូទៅតម្រូវឱ្យសិស្សផ្តល់នូវការរៀបរាប់យ៉ាងក្បោះក្បាយ ដើម្បីគាំទ្រដល់ចម្លើយរបស់ខ្លួន (ដូចជា ការបង្ហាញ ឬការរៀបរាប់ ពីដំណាក់កាលក្នុងការគណនាលេខ)។

តើចម្លើយតាមការសរសេរ ត្រូវគេឲ្យពិន្ទុដោយរបៀបណា?

ការសរសេរចម្លើយតាមគំនិតរបស់ខ្លួនសម្រាប់គណិតវិទ្យា ត្រូវឲ្យពិន្ទុដោយអ្នកវាយតម្លៃដែលមានការហ្វឹកហ្វឺន ហើយឲ្យពិន្ទុតាមប្រព័ន្ធពិន្ទុដែលបានកំណត់ទុកជាមុន។ ក្នុងគណិតវិទ្យា ពិន្ទុគឺយោងទៅលើអត្ថន័យតែប៉ុណ្ណោះ។ អក្ខរាវិរុទ្ធ ឬការប្រើវចនាសម្ព័ន្ធ មិនរាប់បញ្ចូលក្នុងការឲ្យពិន្ទុទេ។

ក្រសួងអប់រំនៃរដ្ឋធីនស៊ីលវេញ៉ា
កូនសៀវភៅសម្រាប់អ្នកចាត់ចែងការវាយតម្លៃ
២០២៤

selected response) និងការជ្រើសរើសចម្លើយតាមគំនិតរបស់ខ្លួន (constructed-response)។ នៅក្នុងសំណួរដែលមានចម្លើយសម្រាប់ជ្រើសរើស គឺជើយកចម្លើយដែលត្រូវ ក្នុងចម្លើយបួនដែលគេដាក់ឱ្យជ្រើសរើស។ សំណួរសម្រាប់ ការជ្រើសរើសចម្លើយដោយផ្អែកលើភស្តុតាង មានពីរផ្នែក ហើយសិស្សត្រូវជ្រើសរើសយកចម្លើយមួយ ឬច្រើនជាងនេះ សម្រាប់ផ្នែកនីមួយៗ។

តើការប្រឡងគណិតវិទ្យាមានអ្វីខ្លះ?

ការប្រឡងគណិតវិទ្យា គឺសំដៅទៅលើសេចក្តីវាយការណ៍ធំៗប្រាំជំពូកនៅក្នុងទាំងបួនផ្នែក។ ផ្នែក និងចំនួន នៃសំណួរនៅក្នុងជំពូកនីមួយៗ ខុសៗគ្នា ទៅតាមកម្រិតថ្នាក់។ ផ្នែកមួយនៃការប្រឡងជំពូក A គឺមានលេខ និងប្រមាណវិធីទាំងបួន សិស្សថ្នាក់ទី៤ ដល់ ថ្នាក់ទី៨ ឆ្លើយសំណួរ នៃផ្នែកមួយដែលគេមិនអនុញ្ញាតឱ្យប្រើ ម៉ាស៊ីនគិតលេខ។ សំណួរដែលត្រូវឆ្លើយតាមគំនិតរបស់ខ្លួន តម្រូវឱ្យសិស្សបង្ហាញនូវការធ្វើលេខទាំងអស់របស់ពួកគេ (ឧ. ការធ្វើលេខ ក្រាហ្វិក គំនូរ/calculations, graphs, drawings) និង/ឬ ត្រូវសរសេរពន្យល់ ថាតើពួកគេដោះស្រាយចំណោទដោយវិធីណា។

ព័ត៌មានអំពីចំណេះវិទ្យាសាស្ត្រ (ថ្នាក់ ទី៤ និងទី៨)

តើការប្រឡងត្រូវចំណាយពេលយូរប៉ុណ្ណា?

ការប្រឡងចំណេះវិទ្យាសាស្ត្រត្រូវចំណាយពេលប្រហែលពីរទៅបួនម៉ោង ទើបធ្វើរួច។ ក្រសួងអប់រំរបស់លោកអ្នកគួរផ្តល់ដំណឹងដល់លោកអ្នកអំពី កាលវិភាគនៃការប្រឡងនេះ។

តើការប្រឡងនេះ មានអ្វីខ្លះ?

សិស្សដែលរៀនថ្នាក់ទី៤ និងទី៨ ត្រូវបំពេញពីរជំពូកនៃសំណួរផ្សេងៗសម្រាប់ការប្រឡងចំណេះវិទ្យាសាស្ត្រ។ ចំណុចខ្លះដូចគ្នា សម្រាប់សិស្សានុសិស្សទាំងអស់ ហើយខ្លះទៀតមានសំណួរខុសៗគ្នា។

តើការប្រឡងមានសំណួរប្រភេទណាខ្លះ?

សិស្សត្រូវឆ្លើយនឹងសំណួរពីរប្រភេទ៖ ចម្លើយសម្រាប់ជ្រើសរើស និងចម្លើយតាមគំនិតរបស់ខ្លួន។ នៅក្នុងសំណួរដែលមានចម្លើយសម្រាប់ជ្រើសរើស ចម្លើយដែលត្រូវ គឺត្រូវជ្រើស ពីចម្លើយបួនដែលគេដាក់ឱ្យជ្រើសរើស ចំណែកចម្លើយតាមគំនិតរបស់ខ្លួនវិញតម្រូវឱ្យសិស្សសរសេរចម្លើយរបស់ខ្លួនផ្ទាល់។ នៅថ្នាក់ទី៨ ការវាយតម្លៃលើចំណេះវិទ្យាសាស្ត្រមានរួមទាំង

ស្ថានភាពរួមនៃវិទ្យាសាស្ត្រ ផងដែរ។

តើស្ថានភាពរួមនៃចំណេះវិទ្យាសាស្ត្រជាអ្វី?

ស្ថានភាពរួមនៃចំណេះវិទ្យាសាស្ត្រមាន អត្ថបទ ក្រាហ្វិក តារាងរង្វាស់ និង/ឬ តារាង (text, graphics, charts, and/or tables) ហើយសិស្សប្រើអ្វីៗទាំងនេះ ដើម្បីពណ៌នានូវលទ្ធផលនៃ កិច្ចការរបស់សាលា ការពិសោធន៍ ឬ ការស្រាវជ្រាវផ្សេងៗទៀត ដែលស្រដៀងនេះ។

ការបម្រើអតិថិជនរបស់ DRC ១-៨០០-៤៥១-៧៨៤៩
pacustomerservice@datarecognitioncorp.com
pa.drccedirect.com.com

សិស្សានុសិស្សប្រើព័ត៌មានដែលបានរកឃើញនៅក្នុងស្ថានភាពរួមនៃ វិទ្យាសាស្ត្រ ដើម្បីឆ្លើយសំណួរ ដែលមានចម្លើយសម្រាប់ជ្រើសរើស។

តើចម្លើយតាមគំនិតរបស់ខ្លួន ត្រូវគេឲ្យពិន្ទុដោយរបៀបណា?

ចម្លើយតាមគំនិតរបស់ខ្លួន សម្រាប់ចំណេះវិទ្យាសាស្ត្រ ឲ្យពិន្ទុដោយ អ្នកវាយតម្លៃដែលមានការហ្វឹកហ្វឺនតាមការប្រើវិធីឲ្យពិន្ទុដែលបាន កំណត់ទុកជាមុន។ ចំណេះវិទ្យាសាស្ត្រ ពិន្ទុគឺយោងទៅលើព័ត៌មាន ជាក់ស្តែងតែប៉ុណ្ណោះ។ អក្ខរាវិរុទ្ធ ឬវិធីប្រើវណ្ណយុត្ត មិនរាប់បញ្ចូលក្នុង វិធីឲ្យពិន្ទុទេ។

តើការប្រឡងចំណេះវិទ្យាសាស្ត្រមានអ្វីខ្លះ?

ការប្រឡងចំណេះវិទ្យាសាស្ត្រ គឺសំដៅទៅលើសេចក្តីវាយការណ៍ធំៗ បួនជំពូក៖ ធម្មជាតិវិទ្យា ជីវវិទ្យា វិទ្យាសាស្ត្ររូបនិយម និង ផែនដី និង អវកាស វិទ្យា។ ចំនួននៃសំណួរសម្រាប់ជំពូកនីមួយៗ ខុសៗគ្នា ទៅ តាមកម្រិតថ្នាក់។